

Werkskalibrierschein

Factory calibration certificate



Messumformer-Typ: 10000

transmitter type:

Serien-Nr.: 12345678

serial no.:

Messbereich: -10...10 V

temperature range:

Ausgangssignal: 4...20 mA

output:

Genauigkeit: ± 0.1 %

accuracy:

Kalibrierdatum: 15.05.2024

date of calibration:

Auftragsnummer: 12345678

job no.:

Referenzgerät: 10000000

reference unit:

Prüfnorm, Temperatur: DIN EN 60751-2

testing device, temperature:

Serien-Nr.: 12345678

serial no.:

PTB-Zertifikat: Nein

PTB certificate:

Umgebungstemperatur: 20 °C

ambient temperature:

100 °C	20 °C	Ausgangssignal
10.000	10.000	16.000
0.000	0.000	12.000
-10.000	-10.000	8.000

Die Kalibrierung erfolgte bei den angegebenen Bedingungen unter einer "Schweren Last" nach einem Referenz-Parameter der Temperaturfühler in Abhängigkeit der Temperatur-Transmitter auf Basis der PTB 90.

The calibration was carried out in the "heavy load" condition under a "heavy load" according to the reference parameter of the temperature transmitters in dependence of the temperature transmitter on the basis of PTB 90.

Die Angaben zur Messgenauigkeit beruhen auf den Ergebnissen der Messverfahren und denen der Kalibrierergebnisse der PTB 90. Die Messwerte beruhen auf einem abgerundeten Genauigkeitsgrad von 100 %.

The specifications for measurement accuracy are based on the results of the measurement methods and those of the calibration results of the PTB 90. The measurement values are based on a rounded accuracy of 100 %.

Die gemessene Genauigkeit ist die Summe der Genauigkeit der Messverfahren und der Kalibrierung. Die Messwerte beruhen auf einem abgerundeten Genauigkeitsgrad von 100 %.

The measured accuracy is the sum of the accuracy of the measurement methods and the calibration. The measurement values are based on a rounded accuracy of 100 %.

Die gemessene Genauigkeit ist die Summe der Genauigkeit der Messverfahren und der Kalibrierung. Die Messwerte beruhen auf einem abgerundeten Genauigkeitsgrad von 100 %.

The measured accuracy is the sum of the accuracy of the measurement methods and the calibration. The measurement values are based on a rounded accuracy of 100 %.

Die gemessene Genauigkeit ist die Summe der Genauigkeit der Messverfahren und der Kalibrierung. Die Messwerte beruhen auf einem abgerundeten Genauigkeitsgrad von 100 %.

The measured accuracy is the sum of the accuracy of the measurement methods and the calibration. The measurement values are based on a rounded accuracy of 100 %.

Wichtig: Dieses Zertifikat wurde automatisch erstellt und ist ohne Unterschrift gültig.

Important: This certificate has been generated automatically and is valid without signature.

ifm electronic

ifm electronic

Germany

Address: 44139 Datteln, Germany

www.ifm.com

Phone: +49 (0) 2362 9000-1111

備考

校正証明書は必ずセンサと一緒にご注文ください。
校正証明書/キャリブレーション認証はセンサ現品と一緒にお届けします。
センサ購入後のご注文は、返送いただいたセンサ本体に汚れ・破損等の問題がない場合のみ可能です。
証明書のサンプルは「ドキュメントとダウンロード」からご覧いただけます。